
Volem un teatre obert 
a tothom 

Ben aviat, si les previsions oficials es compleixen, estrenarem 
el teatre municipal. Un teatre que des del seu inici ha provocat 
múltiples polèmiques entre la població, no per la necessitat en 
si de l'existència de la instal·lació —unànimement reconegu-
da— sinó per les dimensions, el cost, la ubicació o el retard en 
la seva construcció. Podríem dir que el teatre va néixer, i ha 
crescut, amb un cert distanciament vers els ciutadans. Aquesta 
relació estranya ha de començar a canviar el mateix dia en què 
s'obrin les portes i els artistes, des de l'escenari, comencin a 
comunicar-se amb la gent. És necessari i convenient que així 
sigui, per la mateixa raó de ser de la creació cultural —que 
necessita amb urgència aquesta instal·lació— però també, i no 
ho podem oblidar especialment els que representem política-
ment la ciutat, per justificar l'elevada inversió que al llarg dels 
anys hi ha destinat l'Administració local. Si es mantingués el 
distanciament, si la població continués "freda" amb el teatre, 
si no s'aconseguís l'imprescmdible apropament d'uns i altres, 
hauríem fracassat. A Convergència i Unió, més enllà de 
reobrir debats del passat queja no tenen sentit ni porten enlloc, 
li interessa la construcció d'una relació ciutat teatre basada en 
la participació i col·laboració de la gent i les seves entitats amb 
l'Ajuntament, que aconsegueixi l'aproximació d'uns i altres i 
conclogui amb un ús adequat d'una instal·lació tan important. 
Estem convençuts que si la gent "es fa" seu el teatre, si les 
portes obertes ho són no solament per anar a veure un deter-
minat espectacle, sinó, sobretot, per compartir un projecte 
global de cultura, l'èxit el tindrem ben a prop. Si per contra, 
l'Ajuntament aposta per un dirigisme cultural, estem segurs 

que les portes es percebran tancades per a la població i la gent 
s'hi girarà d'esquena... 
I el futur passa per la gestió del nou teatre. Tenim una 
instal·lació a punt i ara el que toca és parlar d'organització i de 
com fer que la gent, repeteixo, se la faci seva. És hora de 
construir, amb consens, les eines de treball necessàries per 
gestionar un equipament que no pot aïllar-se de la realitat 
cultural de la ciutat. Seria un greu error preveure el nou teatre, 
la seva programació o els seus diferents usos, sense coordinar-
ho amb la resta d'equipaments i agents culturals de Granollers 
i comarca. A Convergència i Unió pensem que el teatre s'ha 
d'incloure dins d'un nou organisme públic {Institut Munici-
pal, per exemple) que gestioni i coordini totes les arts escèni-
ques i que incorpori dues eines fonamentals: unafundació que 
aplegui tota aquella gent i entitats que són creadors de cultura 
a la ciutat i els patrocinadors que van ajudar econòmicament 
i vulguin continuar fent-ho, i, per altra banda, una societat 
mercantil que aporti agilitat en la gestió, en el benentès que 
aquesta societat per si mateixa no tindria raó d'existir si no fos, 
únicament i exclusivament, per les possibilitats especials de 
gestió que la legislació mercantil preveu per a aquests tipus 
d'entitats. 

Per contra, l'Equip de Govern de PSC i ERC, després de molts 
mesos donant voltes a la qüestió i, sens dubte, evidenciant un 
clar enfrontament de plantejaments, només ha sigut capaç de 
crear la societat mercantil, oblidant-se del consens de totes les 
forces polítiques i, sobretot, de com incorporar la necessària 
col·laboració ciutadana. Han començat malament i així, no ho 
oblidem, no podrem adreçar aquell sentiment de llunyania que 
la població te vers el seu teatre... 

Ramon Daví i Navarro 
Portaveu del Grup Municipal de C i U 

El PP sí hace oposición 
Cansa volver siempre sobre el mismo tema, pero es inevitable 
si uno quiere que la realidad se imponga a las diversas 
manipulaciones de todo tipo que se confabulan para que una 
cosa sea la verdad pública y otra la verdad publicada. Para 
quien no estuviera presente en el Pl.eno extraordinario dedica-
do al Estado de la Ciudad el pasado mes de abril y sólo tenga 
la referencia ofrecida por el informativo de la televisión local, 
parecería que el Partido Popular se dedicó a echarle flores al 
equipo de gobierno municipal, compuesto por el Partido 
Socialista y Esquerra Republicana de Catalunya. Quien visio-
nara dicho Pleno en la retransimisión en directo que realizó la 

misma televisión, seguro que tendrá un concepto muy diferen-
te de cómo discurrieron allí las cosas, por lo que dar la 
impresión desde cualquier medio de que aquello fueron/Zorí 
i violes es una interpretación torpe y torticera. 
Nada más alejado de la verdad. El Grupo Municipal Popular 
dio un repaso exhaustivo y realista a todos aquellos asuntos 
que vienen significando desde el comienzo de la legislatura 
asignaturas pendientes del equipo que preside el alcalde Josep 
Pujadas. Cierto que lo hizo en tono mesurado y de la mayor 
exquisitez pariamentaria, porque así entiende este Grupo que 
deben ser sus intervenciones públicas. El tráfico, desordenado 
y falto de la más elemental vigilancia para el cumplimiento de 
las normas que lo rigen en nuestra ciudad; la insuficiencia de 
la plantilla de la Policía Local, que origina que su presencia en 
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